

《单词百科:mechanic是什么意思?mechanic怎么发音?mechanic的解释和用法》

英语单词mechanic是什么意思?mechanic怎么读?mechanic怎么发音?简答网为您整理了mechanic的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



mechanic怎么读

mechanic的读音:[m ə ' kæ n ɪ k]

mechanic的意思

1、n.技工，机修工;

mechanic的相关词组

1、car mechanic 汽车修理师;

mechanic的近义词

- 1、**artisan** n.技工, 工匠;
- 2、**craftsman** n.工匠;手艺人;名匠;技工;
- 3、**grease monkey** 汽车修理站[加油站]工人;
- 4、**machinist** n.机械师, 机工;
- 5、**repairman** n.修理工;

mechanic的双语例句

- 1、The mechanic made the necessary adjustments to the engine.

机械师对发动机作了必要的调整.

- 2、The mechanic was busy repairing the machine.

机修工正忙于修机器.

- 3、Assign the mechanic job to technical supervisor.

安排机修任务给技术主管.

- 4、the school's car maintenance department where students learn basic mechanics

该校学生可以学习基础机械学的汽车保养系

- 5、The mechanic repaired my car.

这个机修工给我修汽车.

- 6、He has not studied mechanics or engineering.

他没有学习过力学和工程学。

- 7、Can understand and follow different process as welding, mechanic plastic, casting, sheet metal, electronic, surface treatment.

了解不同程序制作的焊接, 塑料机械, 铸造, 钣金, 电子, 表面处理.

- 8、Lewis Hine's 1920 photograph of a powerhouse mechanic symbolizes the work ethic that built America.

刘易斯·海因的一张1920年发电厂技工的照片,象征了建设美国所具备的职业道德.

9、An elevator mechanic can work the machinery directly by turning this lever.

电梯修理工可以转动这根杠杆直接操作机器。

10、He is a garage mechanic.

他是一名加油站技工.

11、How long has it been since you've had a mechanic tune this engine?

你已经有多长时间没请汽车修理工调整这台引擎了?

12、The mechanic serviced our automobile.

机械师把我们的汽车修好了.

13、The exact mechanics of how payment will be made will be decided later.

确切的付款方法以后再作决定。

14、a car mechanic

汽车修理工

15、Open GL application for simulation the mechanic operation.

打开冰川模拟的应用机械作业.

16、What are the mechanics of this new process?...

这一新工序如何操作?

17、The mechanic drained all the oil from the engine.

机械工将发动机中的油全部放走.

18、By that time, private car repair shop and the mechanic will not often Ren Zhang.

到那时候,修理厂和私自开车的修理工往往就不会认账.

以上是简答网为您整理的mechanic怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查

看更多

关于mechanic

的用法、mechanic的释义、

mechanic的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/mechanic>

